
ProtokoN Nr 61/16
pos iedzen ia Zarzqdu Powiatu M i nskiego

w dniu 19 sierpnia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Wicestarosta - Krzvsztof Plochocki

czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

orazt Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydziatu Oswiaty i Promoclr
Stanislaw Smater -nacz. Wydz. Srodowiska iRolnictwa
Andrzej Solonek - dyr ZDP w Minsku Maz.
lwona Kowalczuk-Bekiesza - p.o, dyr. ZSA w Mir'rsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3 lnformaqa o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4 Przyjqcie projektow uchwal i innych materiatow na XVI sesjq Rady Powiatu Minskiego.
5. Sprawy oswiatowe.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie wyraienia opinii dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony

Srodowiska dla Miasta Sulejowek na lata 2016 -2019 z perspektywq do 2023 roku."
7 Sprawa wycinki drzewa na ulicy Zwirowej w Minsku Mazowieckim
B Sprawy drogowe
9 Podjqcie uchwaly w sprawie informacji o przebiegu wykonania budzetu Powiatu

Minskiego, informacji o ksztaltowaniu siQ wieloletniej prognozy finansowej oraz
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego
Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim za pierwsze polrocze 2016 r.

'10 Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2016 r.

1'1 Sprawy roZne.
12 Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 10 sierpnia 2016 r.

1 3. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki przedstawil porzqdek, ktory zostaf przyjgty

jednogtosnie (nieobecny Starosta - Antoni Jan Tarczynski).

Ad. 3
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinform.owal o nastgpujqcej sprawie:

- w dniu '15 sierpnia br. uczestniczyl w obchodach Swigt Wojska Polskiego,



Ad.4
Wicestarosta Krzysztof Ptochocki przedstawil projekt porzqdku obrad

najbliZszej sesji Rady Powiatu:
- Rozpatrzenie informacji Wojewodzkiego Inspektora Ochrony Srodowiska o stanie

Srodowiska na obszarze wojewodztwa, ze szczegolnym uwzglgdnieniem powiatu
minskiego.

Material zostal przyjqly .

- Rozpatrzenie informacji dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku
Mazowieckim o realizaqi zadan powiatu w zakresie promocji zatrudnienia oraz
aktywizacji lokalnego rynku pracy.

Material zostal przyjqty.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie skladu Rady Spolecznej przy

Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Mihsku Mazowieckim.
Wicestarosta wyjaSnil, 2e zmiana dotyczy zmiany przedstawiciela wojewody
w sktadzie Rady Spolecznej.
Material zostal przyjgty .

- Podjqcie uchwaly w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego
Publicznego Zespolu opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.
Material zostal przyjgty .

- Podjgcie uchwaly w sprawie ogtoszenia tekstu jednolitego uchwaly w
ustalenia rozkladu godzin pracy aptek ogolnodostqpnych na terenie
minskiego.
Material zostal przylqty .

- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustanowienia Nagrody powiatu
Minskiego.
Material zostal przyjqly .

- Podjgcie uchwaly w sprawie wspolpracy powiatu Minskiego z
na Bialorusi.
Material zostal przyjqty .

Rejonem Oszminskim

- Podjqcie uchwaly w sprawie przystqpienia Powiatu Minskiego do Grup Zakupowych
Oleju Opalowego.
Material zostat przyjqty
- Podjqcie uchwaty w sprawie powierzenia Miastu Sulejowek zadania w zakresie
zarzqdzania czqSciq drogi powiatowej nr 2284W.
Materiat zostal przylqty .

- Podjgcie uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 2216W na
odcinku od skrzyzowania z drogq gminnq nr 221214W do granicy powiatu minskiego.
Material zostal przyjqty .

- Podjqcie uchwaly w sprawie zaliczenia do kategorii drog powiatowych drogi gminnej
nr 221214W na odcinku od drogi powiatowej nr 2216W do granicy powiatu minskiego.
Material zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie okreSlenia przystankow
komunikacyjnych, ktorych wtaScicielem lub zarzqdzajqcym jest Powiat Minski oraz
warunkow i zasad korzystania z lych przystankow.
Materiat zostal przyjqty .

- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Minskiego na lata 2016-2024.
Material zostal przyjqly .

- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uchwaNy budzetowej powiatu
Mihskiego na 2016 r.

sprawte
powiatu



skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze zmiany dotyczq m.in,:
- zwiqkszenia planu dochodow o kwotg 9.946 zlztytulu wplywu z odszkodowania za
zdarzenie powstale w DPS sw, Jozefa w Mieni,
- zwigkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotq 17.000 zl z przeznaczentem na
zakup wyposazenia do gabinetu rehabiritacji w ZSS w lgnacowie,
- zwiqkszenia planu dochodow o kwotg 48.464 zl z tytulu darowizny otrzymane j przez
Dom Dziecka w Falbogach,
- przeniesienia kwoty 112,000 zl z rezerwy subwencji ogolnej w ZDP w Mirisku Maz,
na inne zadanie.

Skarbnik Powiatu poinformowaia, ze wplynql wniosek SPZOZo dofinansowanie
zakupu sprzgtu medycznego w kwocre ok. 2OO.OOO zl,
P' Teresa Bqk iosek Burmistrza Miasia Minsk Mazowiecki dotyczqcy
rozbudowy ul. zacji tego zadania w ramach partnerstwa, i podjgcia
przez Radq Po sprawie przekazania na ten cel Srodkow,Wicesta f Plochocki powiedzial, 2e Miasto Minsk Mazowiecki
aspiruje w programie dotyczqcym rewitalizacji miasta oraz przystqpilo do projektu
dotyczqcego odnawialnych 2rodel energii - fotowoltaniki (instatacja pineli solarnych).
Dodat, ze ZSZ Nr 2 w Minsku Maz, wystqpit o umozliwienie pzystqpienia do iego
projektu, wymagane srodki wtasne 20% i go% dofinansowanie,
Wicestarosta zaproponowal, Zeby wyrazic zgodq.

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zaproponowal, aby przeanalizowac jakie
bgdq tego koszty.

Ad. 5

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki powiedzial, ze wptynqla odpowiedz od
Przewodniczqcego Rady Rodzicow, ze nie ma mozliwosci 

- 
zwolanra spotkania

rodzicow, poniewaz sq wakacje i w zwiqzku z tym nie ma mozliwosci wskazania
przedstawiciela do komisji konkursowet,
Dodat, 2e przeslano do Przewodniczqcego Rady Rodzicow pismo z prosbq
o wyjasnienie, w jaki sposob probowal zwolac to posiedzenie.
Ponadto poinformowal, 2e wptynglo pismo przedstawicieli Rady Rodzicow, ze nie
dotarty do nich 2adne informacje od Przewodniczqcego Rady Rodzicow o zwofaniu
posiedzenia w celu wylonienia przedstawiciela do komisji konkursowej (podpisane
przez B osob),
Stwierdzil, 2e mamy oficjalnq destrukcjg poczynan Zarzqdu powiatu przezp' , ktory blokuje informacje do przedstawicieli Rady Rodzicow,
P, Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e na dzisiejsze posiedzenle ruprorzeni zostali
p' lwona Kowalczuk-Bekiesza p.o. dyrektora ZSA i p, przedstawiciel Rady
Rodzicow,

Wicestarosta powiedzial, 2e przedstawiony zostal arkusz organizacyjny na
dzien 30 maja 2016 r, i w tym arkuszu nie znalatzlo sig 1B nrr.ry.l"ti. Zwiocit siq
o przedstawienie obecnej sytuacji w zakresie zatrudnienia i informacji,lakie kroki bqdq
podeJmowane w najblizszym czasie.

P'o. dyrektora ZSA - lwona Kowalczuk - Bekiesza powiedziala, Zejesli chodzi
o arkusz organizacyjnyto do dnia 18 sierpnia bylo wykonane 99% prac, gdyz brakuje
decyzji zarzqdu odnosnie zatrudnienia p. . Jezeli takq decy zJe ovzymato ieszcze w dniu dzisiejszym arkusz organizacyjny zostanie przestany diogq
elektronicznq.
Wyjasnita, ze jest tylko jeden nauczyciel, ktory nie zostal uwzglgdniony w aneksie do
arkusza, a jest to nauczyciel, ktory deklarowat chqc podjgcia pracy p.' i mial



uczyc geografii, ale zrezYgnowat. Jezeli chodzi o pozostalych nauczycieli to wszyscyzastalq zatrudnieni,

, czY P. jest zatrudniona,
byla nauczycielem zatrudnionym na

31 sierpnia br, i nie byta uwzglqdniona

jest to nauczycielka,
o nauczyciel przedmiotow zawodowych

jest nauczycielem
yla zalrudniona na okres 1 roku i umowa

potrzeby przedlu2ania jej umowy,
p.

Jest nauczycielkq religii
, 2e w lipcu br. miala egzamin na stopien

Y.
P. l. Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, 2e p.
bibliotekarzem, ktora byla zatrudniona na zastgpstwo za p.p, wrocita z urlopu zdrowotnego.

-p.
P l' Kowalczuk-Bekiesza powiedziala,2e to jest taka sama sytuacja, byta to osoba nazastgpstwo,
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial ze jest zgoda na zatrudnienie na1 godz. tygodniowo p, ijezeli nie ma innej mozliwosci rowniez na 1O godz.
n

l Kowalczuk Bekiesza powiedziala, 2e zamieszczala ogloszenie, ale nie
pozyskaia na uczyciela d o na uk i jazdy z wyksztatcen iem pedagog ic znyrn.

-p,

I Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, Ze p.
w arkuszu organizacyjnym, w trakcie roku
nazwisko,

Y.

I Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, 2e p,
rosyjskiego ijest w arkuszu organizacyjnym,

Y,

lest nauczycielkq jqzyka

l. Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, 2e p,
nieobecnosci nauczyciela jgzyka polskiego, a p,

lest nauczycielem
, a w kwietniu

lest to osoba, ktora byla i jest
szkolnego wyszla za maZ i zmienila

pracowata na zastqpstwo na czas
wraca, a na urlop zdrowotnv

idzie p, , a p. wraca do pracy,



-p.

l, Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, Ze p,
pelnych kwalifikacji i zostala zwolniona w miesiqcu

-p.

l, Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, Ze p, _ jest nauczycielkq
przedmiotow zawodowych w architekturze krajobrazu , przez rok jest na urlopie
macierzynskim, w zwiqzkuzlym, ze klasa taka jest nieliczna, nie ma dla niej godzin,
a umowa konczy sig 31 sierpnia br,

-D.

l. Kowalczuk-Bekiesza powiedziala,2e p, lest nauczycielkq jqzyka
angielskiego, ktora nie byla uwzglgdniona w arkuszu organizacyjnym, w zwiqzku ztym
w aneksie do arkusza rowniez jej nie ma,

l. Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, Ze p. jest nauczycielkq geografii, ktora
uzupelniala etat, a pracuje w ZSZ Nr 2, W zwiqzku z powyzszym zglosila ofertg pracy
do PUP iwybrana zostala osoba na to mieisce.

-u.

l. Kowalczuk-Bekiesza powied ziala, ze p.
na 0,5 etatu, a jego macierzystq placowkq jest
przYszedt nowy nauczyciel,

l. Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, 2e p,
niemieckiego, sama zloZyla wypowied zenie w marcu,

lest nauczycielkq jqzyka

l. Kowalczuk-Bekiesza powiedziata, Ze p. otrzymaia wypowiedzenie
warunkow umowy w maju z uwagi, ze jest to osoba, ktora uczyla przedmiotow
zawodowych ekonomicznych. Wyjasnila, ze tych przedmiotow jest bardzo mato, na
calq szkolg jest 1,5 etatu (1 etat p, . , ktora posiada tytuf dokto raw zwtqzku
z powyzszym ma pienruszenstwo w zatrudnieniu i 0,5 etatu przypada jei)

wicestarosta powied zial, 2e mamy nauczycie li, klorzy pracowali wiele lat i nie znale2lisig w arkuszu organizacyjnym. zwrocil sig z pytaniem, jakie nowe osoby zostaly
zatrudnione i na jakie godziny,

Pani lwona Kowalczuk - Bekiesza powiedziala, ze nie sq to osoby, ktore pracowa{y
wiele lat, tylko p' pracowala wiele lat, aczkolwiek z siatki godzin nie ma

jest psychologiem, nie miala
lutym.

lest nauczycielem w-f i pracowal
ZSS w lgnacowie. Na to mieisce



mozliwosci jej zatrudnienia oraz nie ma kwalifikacji, 2eby mo2na bylo jq zatrudnic,
Ponadto szkola zmienita swoj profil z kierunkow rolniczych na kierunki hotelarsko-
gastronomiczne. Wyjasnita , Ze p, ' ukoriczyla studia na wydziale rolniczym
t zarzqdzanie, Dodala, ze nie jest w stanie zapewnic pracy I p, olrzymala
wypowiedzenie z dniem 31 maja br, Dodala , 2e jezeli chodzi o pozostate osoby to
nY nie jest wieloletnim pracownikiem, pracuje w szkole moze
2-3 lata, nie przedluzenie jej umowy spowodowane jest tym, ze szkola zmienila profil
i mamy dwie nauczycielki, ktore pracuiq na tym kierunku tj, p

ln , godziny zostaly podzielone pomigdzy te dwie panie
Pozostali nauczyciele, to nauczyciele, ktorzy pracowali w szkole '1 rok, bad2 te2
uzupetniali etaty, przykladem jest p Dodata, ze zatrudnianie
nauczycieli, ktorzy pracujq w innych placowkach jest utrudnione z uwagi na ukladanie
pran u,

wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil sig z pytaniem co w przypadku p.

P.o. dyrektora ZSA powiedziala, ze p. przyszla do pracy w roKu
szkolnym 201312014, a w br, otrzymala nagang dyrektora szkoly. Nie zostala
uwzglqdniona w arkuszu ze wzglgdu na zapewnienie bezpieczehstwa dzieci, Dodala,
2e zamieScila w PUP og'toszenie z ofert.q pracy dla nauczyciela jqz. angielskiego
wplynqto kilkanascie oferl i wybrana zostala osoba na niepetny etat.

wicestarosta zwr6cil siq z pytaniem, czy jest jakas zmiana dotyczqca p,

P.o. dyrektora ZSA powiedziala, 2e w szkole zatrudnione byty 3 nauczycielki religii,
p. (zatrudniona na 0,5 etatu) ukoriczyta studia w 2006 r, i pracuje jako
nauczyciel religii lqcznie 10 lat. p. , ukohczyla studia w 'lgg8 r. ijej staz
pracy Io 32 lata i pracowata na pelnym etacie. p, ukonczyta studia
w 2014 r, i pracowala jako nauczyciel religii przez 3 lata, Wyjasnita ,2e w przypaoKu
nauczycieli religii istotne jest posiadanie misji kanonicznej, p. ovzYmata
takq misjg kanonicznq na czas nieokreslony, w zwiqzku z powyzszym ma
pienruszenstwo w zatrudnieniu. Dlatego tez p. w aneksie do arkusza zostala
uwzglgdniona iprzydzial jej godzin to 1,05, p. ma najwyzszy staz pracy
i w zwiqzku z tym zostat iej przydzielony petny etat, natomiast pozostaje problem
7n , ktora pracowala kilka lat i lqczyla etaty nauczyciela biologii
t nauczyciela religii. Wyjasnita, Ze w zwiqzku z tym, 2e podzielita godziny religii
pomiqdzy nauczycielki, ktore majq pierwszenstwo to p. i p. orrzymaty
po petnym etacie, a p pozostaty 2 godziny religii, Wyjasnila, Ze
nY. nle moze uczyc biologii, z uwagi na to, 2e p.D. Miraszewska, ktora
zostala odwotana z funkcji dyrektora powinna zostac zatrudniona na etacie
nauczyciela. Dodala, 2e p,Miraszewska ma wyksztalcenie do nauczania biologii,
poniewaz jest nauczycielem zatrudnionym na podstawie mianowania. p, Miraszewska
otrzymala 17 godz, biologii, w zwiqzku z powy2szym p. otrzymala tylko
2 godz. religii i 1 godz. wychowawczq, ca daje jej zatrudnienie 0,13 etatu. ponadto



powiedziala, 2e zadzwonila do ksiqdza dyrektora Piotra pierzchaly, ktory powiedzial,
2e pomoae nauczycielce w trudnej sytuacji i przedstawil propozycjg pracy w szkolepodstawowej w Wars zawe.

Kolejno wicestarosta zwrocit sig o przedstawienie informacii nt.:

-p

P.o, dyrektora ZSA powiedziala, 2e p.
ijest nauczycielkq przedmiotow zawodowvch w
bgdzie miala jak skonczv sIaz.

-p.

P'o' dyrektora ZSA powiedziala,2e w tym przypadku sytuacja jest identyczna jak
wy2e1.

wicestarosta zwrocil sig o przedstawienie informacji o nowych nauczycielach.

P. lwona Kowalczuk - Bekiesza powiedziala,2e nowymi nauczycielami sa:

pracu1e w wymiarze ponad ,1 etat
gastronomii, Pracuje 1 rok i umowg

tr

p

- nauczyciel w-f (15 godz. tygodniowo)

- nauczyciel geografii

- p -nauczycieliqzyka niemieckiego z kwalifikacjami zjqzyKapolskiego
(0,5 etatu jqz, niemiecki i 0,5 etatu jezyk polski)

-nr

-P

- nauczyciel jqzyka angielskiego

- nauczyciel matematvki,

Wyjasnila, ze sq to nowi nauczyciele, ktorzy nie pracowali w szkole, ale p. 
,p' 

' p' i p' pracowali w szkole, nie byli umieszczeniw arKuszu, alew zwiqzku z tym, 2e sq dla nich godziny to nie widzi podstaw, 2eby te osoby dalej niepracowaly iteraz dojdzie rowniez p.

wicestarosta zwr6cit siq z pytaniem, czy wszyscy nowi nauczyciele to sq nauczyciele
stazvSci.

P, Kowalczuk-Bekiesza wyjasnila,
nY. - mtanowanym, p.
kontraktowym.

Wicestarosta zwrocil sig
nauczycielom,

z pytaniem, jaki rodzaj umow zaproponowano tvm

ze p, .1est nauczycielem kontraktowym,
- stazystq, p, - stazystq, p.

P'o' dyrektora ZSA powiedziala,2e iezeli sq to nauczyciele stazysci to prawo obligujedo zawarcia umow na 1 rok, a w przypadku nauczyciera, krory zaczyna pracg w danejszkole to rowniez na 1 rok, w momencie kiedy bgdzie pracowai kolejny rok wowczas



bqdzie mial umowq na czas nieokreslony. Ponadto powiedziala, 2e w szkole jest 468
uczniow, ponad 50 nauczycieli i zapewnita, ze szkota funkcjonuje dobrze,
przygotowywana jest do rozpoczQcia roku szkolnego, Pomalowanych zostalo g sal
lekcyjnych, wszystkie lazienki uczniowskie, gabinet dyrektora i w planach jest
pomalowanie szatni szkolnej. Jezeli chodzi o teren przy szkole pomalowane zosraiy
kolumny, zdjqto napis ,,centrum", Dodata, ze od 23 sierpnia jest matura poprawKowa,
do ktorej przystqpi 33 uczniow, w tym I osoba z jqzyka angielskiego, a pozostate
z matematyki' Ponadto od 23 do 25 sierpnia odbgdq sig egzaminy poprawKowe,
uczniowie zostali powiadomieni, Zaplanowane zostaly dwie rady pedagogiczne,
29 sierpnia - podsumowujqca rok szkolny, na ktorej przedstawi wnioski z nadzoru
pedagoglcznego oraz31 sierpnia, wprowadzajqcaw nowy rok szkolny, Wybranizostali
wychowawcy W zwiqzku ztym, ze nie ma wicedyrektorow planuje powotanie zespolu
do ukladania planu, osoby, ktore bgdq zajmowaty sig doraznymi zastgpstwami, osoby,
ktore opracujq harmonogram pracowni gastronomicznej, plan pracy pracowni
gastronomicznej. Poinformowala, 2e w dniach 6,7,8, i 21 pa2dziernika odbqdq siQ
egzamlny zawodowe wyznaczone przez okrqgowq Komisiq Egzaminacyjnq
i powolane zostaiy juz zespoiy do ich przeprowa dzenia,

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil siq o przedstawienie informacii w zakresie
na00ru,

P, lwona Kowalczuk-Bekiesza powiedziala,2e na dzien 1B sierpnia godz, 1b,OO nabor
jest do 4 klas technikum, w tym 1 klasy dwuzawodowej (petny nabor) il klasy
zawodowej w zawodzie kucharz (pelny nabor 28 osob).

Wicestarosta zwrocil sig do p, lwony Kowalczuk-Bekieszy o pomoc
przewodntczqcemu Rady Rodzicow w kontakcie z rodzicami w celu zwolania
posiedzenia Rady Rodzicow, Dodat, ze w dniu dzisiejszym wptynqlo pismo, Ze rodzice
nie mieli informacji o zwoianiu posiedzenia. WyjaSnil, Ze zgodnie z regulaminem
dyrektor szkoty na swoj wniosek moze zwolac takie posiedzenie. Zwrocil siQ
z pytaniem czy moZe zobowiqzac siq do zwolania takiego posiedzenia, ktore odbyloby
siq w jak najszybszym czasie, Wyjasnit, 2e rodzice gotowi sq do tego, aby spotkac siq
I nawet wyznaczYli takie spotkanie w dniu dzisiejszym o godz. 1B,OO. Zwrocil sig
z pytaniem, czy pani dyrektor jest w stanie powiadomic pozostatych czlonkow Rady
Rodzicow.

P o dyrektora ZSA powiedziala,2e nie ma
dyrektora, ponadto nikt jej nie poinformo
zebranie, Ze wzglgdu na to, ze odpowiada
Wyja6nila, ze w trakcie wakacji prosira nau
o sytuacjiw szkole, Po2niejzrobila Radq Pedagogicznqz informacjq ,2etrzebawybrac
kandydata do komisji konkursowej, ale nie byio pelnego skiadu,'wiqc trzeba bytozwolac nadzwyczajne posiedzenie i wowczas 2O lipca br, wybrany zostai
przedstawiciel Rady Pedagogicznej,
Wicestarosta powiedzial,2e w dniu 19 sierpnia br, na godz. 1B,OO zwotane zostaio
posiedzenie Rady Rodzicow i zwrocil siq, ze jezeli rodiice bqdq sig chcieli spotkac
w szkole to nalezy udostgpnic im pomieszc; enia.



P' Bekiesza powiedziala, 2e ieleli olrzyma takq informacjq, wowczas udostgpni bazglokalowq.

tem, czy ztych osob, ktore byty zatrudnione
rzeSnia, czy umowy zawierane sq na czas

zawierane sq w taki sposob, jak obliguje

1 rok, p. umowa ko/rczV sie
zycieli, czy przedlu2yc im umow, jeZeli warkuszu organizacyjnym nie ma dla nich godzin,'

wicestarosta zwrocil siQ do p,o. dyiektora z prosbq o skontaktowanie sigz p. , 2eby rodzice, krorzy przyjdq w dniu dzisiejszym na spotkanie
przewod ni czqcy rown iez siq pojawit.

P. Marek pachnik zwrocil sig z pytaniem, czy w przyszlym roku szkolnym
uwzglgdniony zostal zastgpca dyrektora.

P, lwona Kowalczuk-Bekiesza powiedziala, 2e nie wre czy p.o, dyrektora mozezatrudnic zastgpcq, Dodala, ze sq dwa wakaty wicedyrektorow, W momencie kiedyzarzqd Powiatu powola nowego dyrektora rozumie, ze ma umowg na stanowisko
wicedyrektora na czas nieokre6lony i zostanie przesuniqta na stanowisko
wicedyrektora' Dodala,2e nikogo nie wyznaczyla na stanowisko wicedyrektora, boprzeplsy prawa jej na to nie pozwalaiq, gdy2 musi miec opiniq Rady pedagogicznej
i opinig organu prowadzqcego, Wyjasniia, 2e na razie nic nie planuje bo nie wie kiedy
bgdzie powolanV dvrektor.

P. Marek Pachnik zaproponowat,
wicedyrektorow.

aby poczynic kroki w kierunku powolanie

P' Kowalczuk-Bekiesza powiedziaia, 2e chcialaby powolac wicedyrektorow, alenajwczesniej jesttomozliwe na2gsierpnia,kiedymogiabyzwrocicsiqoopinigRady
Pedagogicznej, a pozniej opiniq Zarzqdu,

wicestarosta podtrzymat swoiq prosbg dotyczqcq spotkania Rady Rodzicow.

Z-ca naczelnika wydz, oswiaty i Promocji przedstawila wniosek Mazowieckiego
Zwiqzku Hodowcow Bydta i Producentow Mleka o ufundowanie nagrody dla hodowcyz powiatu miriskiego p. Marcina Grzegrzulki.

Zarzqd Powiatu przyznal kwotq 5oo zl z przeznaczeniem na zakup nagrody.

P' Urszula soroka powiedziala,2e ponadto we wniosku zwrocono sig o ufundowanie
nagrod dla 1 '1 dzieci, ktore prezentujq swoje cieliczki w konkursie mlodego hodowcv.

Ustalono, 2e dzieciom przekazane zostanq materialy promocylne,

Ad. 6
Naczelnik Wydzialu srodowiska i Rolnictwa - Stanistaw smater poinformowat,ze wplynql wniosek z prosbq o wyrazenie opinii dotyczqcej projektu ,,programu



Ochrony Srodowiska dla Miasta Sulejowek na lata2016-2019 z perspektywq do 2023
r9ku"' Dodal, ze projekt zostal przeanalizowany przez pracownikow i usunrqte zostaty
drobne rozbieznoSci iWydziat proponuje pozytywnie zaopiniowac przedlo1ony projeki.
Nastgpnie odczytano projekt uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej-projektu
,,Programu Ochrony Srodowiska dla Miasta Sulejowek na I'ala 2Oj6-201g
z perspektywq do 2023 roku"; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem
uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednogloSnie (nieobecny Starosta - Antoni
Jan Tarczynski).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr.372t16 w sprawie wyra2enia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu Ochror y Srodowiska dla Miastj Sulejowek na
lata 2016-2019 z perspektywq do 2023 roku",

Ad.7
Naczelnik Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater powiedzial, ze

Zarzqd Gospodarki Komunalnej w Mirisku Maz. wystqpil z prosbq o wyra1enie zgody
na usunigcie wierzby z dziaNki nr 117411, ktorej wNascicielem jest powiai minski. OoOai,
2e drzewo znajduje siq w pasie zieleni ulicz nej i bqdzie kolidowato z budowq parkingu.
P. Stanistaw Smater powiedzial, 2e Wydzial iekomenduje wyrazenie )goOy na
usunigcie drzewa.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na usunigcie drzewa z dzialki o nr 117411
w Minsku Mazowieckim.

Ad. 8

Dyrektor ZDP - Andrzej Solonek powiedziat, ze wplynql wniosek firmy ADO-M
Projekt Andrzei Dobruch w sprawie zaopiniowania projektu-zagospodarowania terenu
dla dokumentacji pn. ,,Przebudowa - rozbudowa ulicy Swiqtego Jozefa w Nowych
Osinach gmina Minsk Mazowiecki". Wyjasnil,2e droga jest dtugosci 1290 mb idla
uzyskania jednolitej szerokoSci pasa drogowego do 1O m wymagany jest podziaf
9 dzialek (na podstawie specustawy) i przejqcie gruntu o pow. 217}-mkw.

Dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych powiedzial, 2e pozytywnie zaopiniowal
przedstawiony material.

zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal przedstawiony material.
P. Piotr Wieczorek zwroctl sig z pytaniem, na jaliim etapie jest zadanie

dotyczqce chodnika w Kazimierowie.
P. Andrzej Solonek wyjasnil, ze wykonana zostala dokumentacja i oczekuje na
pozwolen ie wod no-prawne.

Ad. 9
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedsta sprawte

informacji o przebiegu wykonania budzetu formacjio ksztaitowaniu sig wieloletniej prognozy finanso zebiegu
wykonania planu finansowego Samodzielnego OpiJti
Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim za pierwsze pokocze 2016 r. Dodata, 2e zgodniez ustawq o finansach publicznych w terminie do 31 sierpnia br. uchwalg ialezy
przedlo2yc Radzie Powiatu i Regionalnej lzbie obrachunkowej.
Wyjasnila, ze dochody budzetowe wykonano w kwocie 69.84-6.813,20 zl, co stanowi
54,28o/o planu ( w tym biezqce - 69.235.970 zl, majqtkowe 610.g42,036 zN), a wydatki
budzetowe wykonano w kwocie 53.1g9.02s,g7 zl, tj 39,,16% planu, w tym wydatki
biezqce 52.630.278,47 zl, wydatki majqtkowe 558.747,50 zl. Wykonanie przychodow
ogoiem 5.322.35121, wykonanie rozchodow ogolem 5.'166.363, 52 zlli. gg,67%.



P. Teresa Bqk przedstawila realizailq dochodow wedlug 2rodel pochodzenra:
- subwencja ogolna - 45,4\ok
- udzial w podatkach dochodowych - 24,O1oh
-dotacje zbud2elu panstwa -12,87o/o, wtym nazadaniazlecone 8,110 ,azadania
wtasne 4,74ok
- dochody wlasne jednostek - 15,31%.
Zadluzenie na dzien 1 stycznia br. wynioslo 17.543.395 zl, a na dzieh 30 czeruvca br.
wynioslo 12.519.531 ,75 zl.
Wynik finansowy SPZOZ (strata) wynosi 2.OO}.OO4,17 zl i przekroczyla koszty
amortyzacji o kwotq 937 235.,79.

Wicestarosta przeprowadzil glosowanie nad projektem uchwaly, w ktorym
czlonkowie Zarzqdu glosowali nastqpujqco:
- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjqciem uchwaly ,

- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaiy,
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych siq nie bylo. Nieobecny Starosta - Antoni Jan
Tarczynski.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 373/16 w sprawie informacji o przebiegu
wykonania bud2etu Powiatu Minskiego, informacji o ksztaltowaniu s-ie
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu
finansowego Samodzielnego Publicznego ZespoNu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim za pierwsze p6lrocze 2016 r.

Ad. 10
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaty w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyja5nila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z bud|etu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z reierwy budzetowej
dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Komendzie Powiatowej Strazy Pozarnej w Minsku Mazowieckim
- Zespolu Szkot Nr 1 w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Dom Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mienr,
- Powiatowego centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckim,
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku Mazowieckim.
Nastqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czNonkowie
Zarzqdu glosowa I i nastqp ujqco :

- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaiy,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaty,
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo, nieobecny Starosta - Antoni Jan
Tarczynski.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 374116 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2016 rok.



Ad.11
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, ze jest projekt, 2eby w ZSZ

Nr 2 w Minsku Maz. przebudowac liniq Sredniego napigcia i zostanie zasilona tak jak
wszystkie pozostale jednostki i wlqczy tq szkoNg do grupy zakupowej eneigii
elektrycznej.

Z-ca naczelnika Wydziatu Architektury i Budownictwa - Krzysztof Arcimowicz
powiedzial, ze wptyngto pismo burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki informujqce
o opracowywaniu gminnego programu dla miasta Minsk Mazowiecki i mozliwosci
zgtoszenia do tego programu zadan rewitalizacyjnych, kt6re mogtyby byc realizowane
pzez powiat. Zgtoszenie takich zadan mo2e ulatwic pozyskanie srodkow
zewnqtrznych na tego typu zadania. Program ten obejmuje inwestycje do 2025 ri obszar rewitalizacji wyznaczony pzez miasto Minsk Maz. obejmuje polnocnq
iwschodniq czg6c miasta. Na obszarach wyznaczonych przez miasto, na ktore mo2na
bytoby wnioskowac i przedstawic zadania rewitalizacyjne znajdujq siq obiekty
nale2qce do powiatu tj ZS Nr 1 i CKZ:U, ZS im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.
oraz 4 drogi powiatowe ul. Przemyslowa, ul. KoScielna, ul. Budowlana i fragment
ul. Dqbrowki. Dodat, 2e z tych terenow mozemy zglaszac zadania rewitalizacyfne do
programu.
P. Krzysztof Arcimowicz powiedzial, 2e mo2na zaproponowac ll etap przebudowy
ul. Przemystowej i ul. KoScielnej (koszt ok.2.020.000 zl), most na ul. Budowlanej (koszt
ok. 1,5 mln zl), ewentualnie rozbudowg CKZiU (koszt ok. 4-5 mln zt), wykonanie boiska
przy ZS im. M, Sktodowskiej-Curie (koszt ok. 1,5 mln zl), wykonanie utwardzen przy
ZS Nr 1 (koszt ok 1 mln zl).

Wicestarosta powiedzial, ze do 2025 r. bqdziemy starali sig wykonac most,
mielibysmy na uwadze CKZ|U, problem wylozenia terenu wokof kostkq oraz cncemy
zakonczyc ul. Przemyslowq, aby zakonczony zostal caly uklad drogowy do obwodnicy.
Dodal, ze w tym kierunku nale2y przygotowac odpowiedz.

Nastgpnie Wicestarosta odczytal pismo dyrektora ZSZ Nr 2, w ktorym zwrocil
sig o wyrazenie zgody na przystqpienie z miastem Minsk Mazowiecki do realizacji
projektu, a zadanie obejmowac bqdzie zakup i instalacjq paneli fotowoltanicznych, jako
odnawialnych 2rodel energii. Montaz tych urzqdzert na budynku ZSZ Nr 2 zwiqzany
bqdzie ze zmnielszeniem kosztow energii. Niezbgdny jest wktad wlasny 2o'o/o, a
pozostale koszty pokrywa Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego. Warunkiem
przystqpienie do partnerstwa jest udzial w konkursie.

Wicestarosta zaproponowal, 2eby wyrazic zgodq na przystqpienie i wstepne
zgloszenie wszystkich budynkow.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg,
Wicestarosta powied zial, 2e z DPS 5w. Jozefa w Mieni wplynglo pismo z proSbq

o wyrazenie zgody na realizaqq projektu pn. ,,Kszta{cenie ustawiczne w branzy
transportowej w zawodach kierowcy samochodu ciqzarowych, ciqgnikow siodlowych,
maszynisci kolejowi orazw bran2y ustug opiekunczych" ogloszonego pzez pUp.
Wicestarosta wyjasnil, 2e PUP otrzymal srodki z Funduszu Pracy, ktore mo2e
przeznaczyc na szkolenia. Pracodawca zglasza sig do PUP i mo2e olrzymac srodki
na szkolenia pracownikow.
Wyjasnil, ze dyrektor DPS sw. Jozefa w Mieni nawiqzala kontakt zfirmq, ktora napisze
projekt, przeprowadzi szkolenia pracownikow oraz zobowiqzuje siq do pozyskania
sponsora na pokrycie wymaganych 20% kosztow wlasnych, 80% kosztow szkolenia
zostanie sfinansowane ze srodkow z PUP.
\N zwiqzku z powyZszym dyrektor zwroclla siq o wyrazenie zgody na udzial DpS
5w. Jozefa w wymienionym projekcie.



Wicestarosta powiedzial,2ejezeli dyrektor DPS chce takie szkolenia zrobic to
powlnna sama wystqpic zlym wnioskiem do pUp.

Sekretarz Powiatu Danuta Strejczyk przedstawila sprawozdanie
z udzielonych zamowieri publicznych za I p6Nrocze 2016 r. przygotowane ptzez
Wydziat Inwestycji:
- udzielono 7 zamowien publicznych na roboty budowlane na kwotg g.036.000 zt,
- udzielono 7 zamowieri publicznych na dostawy na kwotq 51g,000 zl,
- udzielono 4 zamowienia publiczne na ustugi na kwotq 390:000 zt.
Dodata, ze do udzielonych zamowieh publicznych nie wplynqty Zadne odwolania.

Zarzqd przyjql p rzed stawio ne sp rawozd a n ie.

4d.12
Protokol posiedzenia w dniu 10 sierpniu br. zostal przyjqty.

Ad. 13
Zamknigcie posiedzenia.

Wicestarost a - Krzy sztof Ptochocki

Czlon kowie Zarzqdu'. t_u kasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


